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Protokoll  
fra møte i Arbeidsutvalget fredag 19. august 2016 
 

Innkalles: Kåre Geir Lio President 

 Ole R. Jørstad 1. visepresident 

 Bente Aksnes 2. visepresident 

   

 Erik Langerud Generalsekretær og sekretariat 
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Saksnr: 142/15-17 Godkjenning av protokoll 

 

Behandlingsinstans: Arbeidsutvalget 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder:  Presidenten 

 

Følgende protokoll ble lagt frem for godkjenning: 

- AU-protokoll fra møte nr 06/15-17. 

 

AU-vedtak i saksnr 142/15-17: 

Protokollen fra AU-møte nr 06/15-17 godkjennes. 

 

Saksnr: 143/15-17 Agenda til FS-møtet 27. august 2016 

 

Behandlingsinstans: Arbeidsutvalget 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder:  Presidenten 

 

FS-møte lørdag 27. august 

Møteramme fra kl 09:00 – 13:00.  Lunsj kl 13:00.  Møtested er Scandic Oslo Airport. 

 

Foreløpige agendapunkter: 

 Godkjenning av protokoller. 

 Kort evaluering etter FR-møtet 26. august. 

 Rikets tilstand. 

 Økonomi. 

 Status LMS og forberedelser til VM 2017.  

o Landslagssjef Christian Berge er invitert til møtet kl 12:00 og deltar også på 

lunsjen i etterkant av møtet. 

 Håndballtinget 2017. 

 Beach-VM 2017 for yngre. 

 Rapporter og referater. 

 

AU-vedtak i saksnr 143/15-17: 

Arbeidsutvalget ber GS ferdigstille innkalling og agenda til FS-møtet i tråd med 

konklusjonene i møtet og i henhold til frister for dette. 
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Saksnr: 144/15-17 Forberedelser til FR-møtet 26. august 2016 

 

Behandlingsinstans: Arbeidsutvalget 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder:  Presidenten 

 

FR-møte fredag 26. august 

Møteramme fra kl 15:00 – 18:00.  Middag kl 18:30.  Møtested er Scandic Oslo Airport. 

 

Agendapunkter som er publisert i styreportalen: 

 Frikjøp av president/presidentskap. 

 Organisasjonsnormer. 

 Spillemiddelsøknad 2017. 

 Rikets tilstand. 

 Rapporter og referater 

o Innmeldte saker. 

o Gratis halleie. 

o Ulstein Cup. 

o Lisensordning fra og med sesongen 2016/17. 

 

Arbeidsutvalget drøftet hvordan møtet bør gjennomføres på best mulig måte.   

 

Arbeidsutvalget ser at det heller ikke denne gang er innmeldt saker fra regionene.  Dersom 

Forbundsrådet skal virke på best mulig måte i tråd med intensjonen bak rådet, må regionene 

engasjere seg sterkere i aktuelle saker for diskusjon.  Frem mot Håndballtinget 2017 bør det 

ses på antall møteplasser mellom Håndballtingene, samt representasjon på disse.  Dette må 

også ses i sammenheng med opprettelsen av den nasjonale ledergruppen, som er gitt 

myndighet og ansvar i en del saker som tidligere normalt er diskutert og besluttet politisk. 

Når det gjelder punktet gratis halleie vil dette bli en statusrapport på det digitale anleggs-

atlaset, som også inkluderer leiepriser. 

 

Slik det er gjort tidligere, har presidentskapet invitert RS-lederne til et uformelt møte i 

forbindelse med FR-møtet.  Arbeidsutvalget drøftet aktuelle tema for dette møtet.  

Presidenten sender en e-post til Forbundsstyret i forkant av møtet om de aktuelle temaer, 

samt gir en oppdatering i FS-møtet om innholdet i møtet. 

 

AU-vedtak i saksnr 144/15-17: 

Til orientering og videre arbeid.  
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Saksnr: 145/15-17 Status internasjonalt arbeid 

 

Behandlingsinstans: Arbeidsutvalget 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder:  1. visepresident Ole R. Jørstad 

 

1. visepresident Ole R. Jørstad deltok på møtet i Handball Forum of Europe (HFE) i 

Amsterdam 30. juni.  Det ble i møtet gitt en status med henblikk på det forestående valget på 

EHFs kongress i november, samt på forslag som tenkes fremmet av de ulike nasjonene. 

 

Endelig liste over kandidater til de ulike posisjoner er nå oversendt alle HFE-medlemmer. 

Arbeidsutvalget diskuterte listen og gjør på bakgrunn av dette forberedelser til HFE-møtet i 

København 27. september 2016. 

 

Arbeidsutvalget gjennomfører et møte sammen med Per Otto Furuseth i forkant av HFE-

møtet i København for å diskutere strategien og hvem som gjør hva frem til møtet. 

 

AU-vedtak i saksnr 145/15-17: 

Til orientering og videre arbeid. 

 

Saksnr: 146/15-17 Strategiarbeidet 

 

Behandlingsinstans: Arbeidsutvalget 

Hovedområde: Organisasjon 

Saksinnleder:  2. visepresident Bente Aksnes 

 

Med henblikk på strategiarbeidet som ble gjort på Strategikonferansen 2016, må en plan for 

det videre arbeidet stakes ut.  Arbeidsutvalget drøftet muligheter og utarbeidet følgende 

fremdriftsplan i møtet. 

 

 Et oppdatert notat utarbeides til Forbundsstyrets augustmøte med uttrekk av de 

viktigste debattpunkter så langt.  

 Dokumentet, samt underlag til GS, oppdateres umiddelbart etter FS-møtet.  

 Finne tid for en samling med regionsledere og Forbundsstyret for å diskutere 

organisasjon og økonomi, oppfølging av strategisamling og punktene over, samt 

konkretisering av plan/hva vi må få opp til Håndballtinget 2017.  

 Utarbeidelse av et første plandokument, samt videre fremdrift i henhold til frister for 

tingdokumenter mv.  

 Tema i Forbundsrådet i mars 2017? 

 

AU-vedtak i saksnr 146/15-17: 

Til orientering og videre arbeid. 

 



 

Protokoll fra møte nr 07/15-17 i Arbeidsutvalget  Side 5 av 5 

Initialer:    
 
 

 

 

 

Saksnr: 147/15-17 Rapporter og referater 

 

Behandlingsinstans: Arbeidsutvalget 

Hovedområde: Diverse 

 

a. OL i Rio 2016 

Presidenten og generalsekretæren refererte til hvordan det hadde vært å være NIFs 

gjester under OL.  Arbeidsutvalget diskuterte også ulike temaer rundt de siste dagene i 

Rio. 

 

AU-vedtak i saksnr 147/15-17: 

Arbeidsutvalget tar alle rapporter og referater til orientering. 

 

 

 

 

 

 

  

Kåre Geir Lio (President)   Ole R. Jørstad  (1. visepresident) 

 

 

  

Bente Aksnes (2. visepresident)   

   

 

Forbundsstyrets og Arbeidsutvalgets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen 

når minimum 2 av de 3 overstående medlemmer av Forbundsstyret har signert protokollen. 

 

 


